
Protokół nr 10/2018 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 17 września 2018 r., w godz. 13
00

 – 13
45

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na LI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 9/2018 z dnia 

30 sierpnia 2018 roku.  

 

 

Ad.3 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

LI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a)   określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

b)   określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w 

szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Białogardzki. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Białogardzki. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w 

szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

W chwili obecnej na posiedzenie komisji przybyła radna Beata Pawlik. Komisja obraduje w 

składzie trzyosobowym.  

 

 

c)   przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą 

powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 

3329Z od km 0+000 do km 1+560 w związku z planowaną przebudową drogi 

powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi rowerowej, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury– Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego 

zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 

3329Z od km 0+000 do km 1+560 w związku z planowaną przebudową drogi powiatowej nr 

1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi rowerowej. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od 

km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w 

związku z planowaną przebudową drogi powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi 

rowerowej. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od 

km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w 

związku z planowaną przebudową drogi powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi 

rowerowej. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 

głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą powiatową nr 

1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 

1+560 w związku z planowaną przebudową drogi powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez 

budowę drogi rowerowej, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

d)   zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, co przedstawia załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury– Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 0 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 

3 głosy nie zajęła stanowiska odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 
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e)   zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2018 - 2026, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury– Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2018 - 2026. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 0 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 

3 głosy nie zajęła stanowiska odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

f)   zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury– Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w Statucie 

Powiatu Białogardzkiego 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w 

Statucie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 0 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 

3 głosy nie zajęła stanowiska odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian 

w Statucie Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

g)   rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, co przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie Rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Starosty Białogardzkiego. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, w której to proponuje się uznanie skargi za 

bezzasadną.  

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 0 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujące – 2 

głosy negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z informacją o działalności Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w okresie międzysesyjnym, co przedstawia załącznik nr 9 do 

protokołu.  

Radny – Marek Anusz zapytał komu powierzono stanowisko dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Podborsku. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w wyniku konkursu stanowisko to 

powierzono poprzedniemu dyrektorowi – była tylko jedna oferta. 

Radny – Marek Anusz zapytał kogo upoważniono do czynności zwianych z procedurą  

emisji przez powiat obligacji. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że upoważniono Starostę i 

Wicestarostę.  

Radny – Marek Anusz zapytał o wniosek dotyczący wyrażenia zgody na przeprowadzenie 

pielęgnacji drzew.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wniosek dotyczy drzew rosnących 

na terenie strzelnicy.  

Radny – Marek Anusz zapytał o opinię Komisji Budżetu i Finansów odnośnie nieodpłatnej 

służebności przejazdu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że są to działki w pasie drogi ulicy 

Zwycięstwa, gdzie budowane są domy jednorodzinne.  

Radny – Marek Anusz zapytał o stanowisko Spółki Centrum Dializa z Sosnowca odnośnie 

ewentualnego rozwiązania umowy dzierżawy szpitala w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Rada Nadzorcza spółki Regionalne 

Centrum Medyczne w Białogardzie w świetle ostatnich wydarzeń sformułowała wniosek o 

rozwiązanie umowy za porozumieniem stron. Spółka Centrum Dializa negatywnie 

ustosunkowała się do tej propozycji.   

 

 

●● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że obecnie 

zostaną zaopiniowane projekty uchwał, które zostały przesłane radnym w późniejszym 

terminie. Dodał, że z informacji Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie Pana 

Henryka Budzyły wynika, że będzie proponował rozszerzenie porządku obrad sesji o właśnie 

te projekty uchwał: 

 

 

a)   informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r.  

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 0 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy nie zajęła stanowiska odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się również z pozytywną opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie odnośnie w/w informacji – załącznik nr 10a 

do protokołu.  

 

b) informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r., co przedstawia załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 0 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy nie zajęła stanowiska odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 

11 do niniejszego protokołu. 
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c) pozbawienia niektórych dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego 

kategorii dróg powiatowych, co przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie pozbawienia niektórych dróg publicznych na terenie powiatu 

białogardzkiego kategorii dróg powiatowych. Zapytał jakich dróg dotyczy omawiany projekt 

uchwały.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto wyjaśnił, że był to wniosek Miasta i Gminy 

Tychowo i dotyczył drogi w Sadkowie.   

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

pozbawienia niektórych dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego kategorii dróg 

powiatowych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie pozbawienia 

niektórych dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego kategorii dróg powiatowych. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 

głosów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

pozbawienia niektórych dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego kategorii 

dróg powiatowych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

●●● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko powitał na posiedzeniu 

komisji Pana F.T. mieszkańca Białogardu. 

Pan F.T. na wstępnie poinformował członków komisji o swoich schorzeniach, a następnie 

zgłosił uwagi dotyczące  problemów z wydaniem mu karty parkingowej przez Powiatowy 

Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Białogardzie.  

Przewodniczący Komisji – Jan Połuboczko zapytał zainteresowanego, kiedy otrzymał kartę 

parkingową. 

Pan F.T. poinformował, że starał się o kartę od 2012 roku, a otrzymał ją w grudniu 2017 

roku. 

Przewodniczący Komisji – Jan Połuboczko zapytał Starostę dlaczego Pan F.T. dopiero po 

takim czasie otrzymał tę kartę. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jako Starosta ma obowiązek 

zorganizowania Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, w którym 

zasiadają lekarze. W przypadku, kiedy ktoś nie jest zadowolony z działalności w/w zespołu 

ma możliwość odwołania się do wojewódzkiego zespołu. Dodał, że odbył wcześniej rozmowę 

z Panem F.T. w obecności przewodniczącego zespołu, gdzie wytłumaczono, że w 

międzyczasie zmieniły się przepisy prawa. 

Pan F.T. poinformował, że napisał skargę do Posła na Sejm RP na Kierownika Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, ponieważ zagubiono jego kartę informacyjną z 

szpitala.  
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Komisja Oświaty i Kultury po wysłuchaniu Pana FT.  zgłosiła następujące wnioski, które 

zostaną skierowane do Zarządu Powiatu w Białogardzie: 

- w jakich okolicznościach zginęła karta leczenia szpitalnego, którą zainteresowany dostarczył 

do Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Białogardzie, 

- dlaczego procedura przyznania karty parkingowej trwała tak długo, 

- w jakich okolicznościach przysługuje stała karta parkingowa. 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Połuboczko podziękował Panu F.T. za przybycie na 

posiedzenie komisji i oświadczył, że bardzo mu przykro, że taka sytuacja miała miejsce. 

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja  

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

 Jan Połuboczko 


